



## 多感官舞動枕 C inmuDANCE

inmuDANCE 是一個具有刺激大腦功能的獨特感官工具,由觸摸和動作轉化成輕柔的振動和旋律來觸動我們 的感官。它的設計啟發於六十年代極富節奏感的巴薩諾瓦 (Bossa Nova) 的音樂,透過音樂鼓勵我們運動從而 引發幸福感。inmuDANCE 並沒有按鈕,只需觸摸它,音樂就自動播放,它的背面有一條橡皮筋,讓我們輕 鬆握住,便可與它互動。

The *inmuDANCE* is a unique sensory stimulating companion. It translates touch and movement into soft vibration and tactile stimulation. The inmuDANCE promotes movement, happiness, and pleasure through a rhythmically music universe inspired by the 1960s and the energetic bossa nova. A rubber band attached on the back makes it easy to hold on to. There are no buttons, just touch it and it starts to play and interact with you.

適用於:認知和運動療法、刺激感官及增加喚醒感。

Suitable for: Cognitive- and movement therapy, sensory stimulation, increasing arousal.



Front



背面 Back



佳 澤 工 程 有 限 公 司

## 香港 HONG KONG

九龍灣啓祥道22號開達大廈3樓A室 3/F, Unit A, Kader Building, 22 Kai Cheung Road, Kowloon Bay Phone +852 2511 2118 Fax +852 2507 5078 joyceli@dpx.hk

www.deltapyramax.com www.healthyageing.com.hk





## 多感官音撫枕 🗢 inmuRELAX

inmuRELAX 是一個具有刺激大腦功能的獨特感官工具。圓形的設計及柔軟的布料讓手持者倍感舒適,再加上和諧的旋律配以輕柔的振動幫助放鬆身心,讓我們感到親密及安心。inmuRELAX 並沒有按鈕,只需觸摸它,音樂就自動播放。它有一個口袋在棉套外為無障礙設計,方便使用者伸手進去並輕鬆拿起,以此提供無障礙的互動。

The *inmuRELAX* is a unique sensory stimulating companion. The shape and soft fabric create comfort while holding it. The gentle tones and pleasant vibrations have a relaxing and soothing effect on the body and provide a feeling of closeness and safety. It has a pocket that makes it easy to hold on to-even for disabled people. There are no buttons, just touch it and it starts to play and interact with you.

適用於:躁動、癡呆和壓力大的人。它可以舒緩亢奮、帶來舒適感並減少睡眠問題,與此同時,它也適合用作激活大腦的工具。

Suitable for: People with unrest, dementia, and stress. It reduces arousal, gives comfort, and reduces sleeping problems. It is also suitable as an activating tool.



藍色 Blue



玫瑰色 Rose



藍色 Blue



沙色 Sand